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Abstract

The study of any science is not without study of its terminology ;

Because it is the basic component of the sciences, it is not possible to
imagine the emergence of a science without terminology, so that measuring
the degree of maturity of sciences is the extent to which this science is
able to build terminological formats equivalent to its conceptual patterns.

740



2022 Leyle 1 saadl (9 aleel aeizlly wMeYlg aalll . cali

Scientific terms are the product of scientific knowledge formulated by
researchers in a specific field to express the results of their work. On the
basis that it is the fruit of an agreement between a group of researchers in
a particular discipline, regardless of geographical or linguistic boundaries.
In this article, we will try to define the concept of the term, its characteristics,
types, and conditions for placing it.

Keywords

term, concept, terminology, definition, scientific.

Résume

I’étude de toute science ne peut pas ctre sans 1 étude de sa terminologie ;
Parce qu’il s’agit de la composante fondamentale de la science, il n’est pas possible
d’imaginer ’émergence d’une science sans terminologie, de sorte que mesurer
le degré de maturité des sciences est 'étendue de la capacité de cette science a
construire des formats terminologiques équivalents a ses modeles conceptuels.
Les termes scientifiques sont le produit de connaissances scientifiques
formulées par des chercheurs dans un domaine spécifique pour exprimer
les résultats de leurs travaux. Partant du principe qu’il est le fruit d’un
accord entre un groupe de chercheurs dans une discipline particuliére,
indépendamment  des  frontieres  géographiques ou  linguistiques.
Dans cetarticle, nous tenterons de définir le concept du terme, ses caractéristiques,
ses types et ses conditions de placement.

Mots-clés

terme, concept, terminologie, définition, scientifique.
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